
Protokół 

z XXIV Sesji Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego 

z dnia 17 września 2020 r.  

 

 

Obrady XXIV Sesji Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego odbyły się w Centrum Kultury i 

Sportu przy ul. Rynek 9 w Jabłonowie Pomorskim i trwały od 15.30 do 17.30. 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego Pan Zbigniew Mikulicz dokonał 

otwarcia XXIV Sesji Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego przywitał przybyłych na sesję gości. 

Pana Burmistrza Przemysława Górskiego, Pana zastępcę Burmistrza Pana Jędrzeja 

Kucharskiego, Pana Sekretarza Edwarda Łukaszewskiego, Pana Radcę Prawnego Krzysztofa 

Głowackiego, Radnych Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego, a także wszystkich 

oglądających sesję online oraz wszystkich przybyłych na dzisiejszą sesję. 

 

Nastąpiło sprawdzenie obecności. 

Na sesji uczestniczy 15 radnych, więc jest wymagane quorum. 

 

 

Protokół sporządza Pani Paulina Kucińska, u której znajduje się protokół z ostatniej sesji.  

 

Zgodnie z art. 20 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. z późn. zm. obrady 

rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nad prawidłowością działania systemu czuwa p. Marian Lewandowski. Nagrania obrad sesji 

są udostępniane w BIP-e i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo 

przyjęty. 

Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, porządek obrad jest Państwu znany. Czy ktoś  

z Państwa chciałby wnieść zmianę do porządku obrad jakieś zmiany? 

 

Pan Radny Mirosław Gaczyński: poprosił o wprowadzenie punktu odnośnie informacji 

dotyczącej kontroli RIO . 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego Pan Zbigniew Mikulicz: 

poinformował, że jest to kwestia jawna. Jeśli pojawią się już wszystkie zalecenia pokontrolne i 

protokół na pewno wszystko zostanie opublikowane. 

 

Pan Burmistrz Przemysław Górski: podziękował Panu Radnemu za zadane pytanie. 

Poinformował, że taka kontrola miała miejsce i czeka na zakończenie tego procesu kontrolnego. 

 

Pan Radny Wiesław Grabowski: wyraził zdanie w kwestii formalnej, iż jeśli Pan Radny 

Mirosław Gaczyński wnosi o rozszerzenie porządku posiedzenia, powinno odbyć się 

głosowanie.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego Pan Zbigniew Mikulicz: zapytał 

nad czym mamy głosować jeśli nie ma materiałów. Taka informacja może się ukazać na 



październikowej sesji. 

 

Pan Radny Mirosław Gaczyński:  wycofał swój wniosek. 

 

Pan Burmistrz Przemysław Górski: poinformował, że na chwilę obecną nie ma protokołu 

tylko są wystąpienia pokontrolne, poprosił o przytoczenie przepisu, który zobowiązuje wójta, 

burmistrza o umieszczenie takiego protokołu na BIP.  

 

 

Punkt drugi obrad: przyjęcie protokołu z XXII i XXIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Wysoka Rado czy są jakieś uwagi do poprzednich protokołów Rady Miejskiej. 

Otwieram dyskusję.  

 

Pani Radna Justyna Kozłowska: zwróciła uwagę na to, iż w ostatnim wniosku zgłoszonym 

przez Pana Radnego Mirosława Gaczyńskiego nie została podana liczba głosów za, przeciw i 

wstrzymujących się, a podana została tylko i wyłącznie informacja, że wniosek został przyjęty.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego Pan Zbigniew Mikulicz: W 

związku z wnioskiem zgłoszonym przez Panią Radną Justynę Kozłowską ogłaszam przerwę 

techniczną w celu wprowadzenia tego wniosku do głosowania.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego Pan Zbigniew Mikulicz: ogłosił 

powrót po przerwie technicznej. 

 

Głosowanie nad wnioskiem Pani Justyny Kozłowskiej. 

 

Kto jest za nie przyjmowaniem protokołu z XXII i XXIII sesji Rady Miejskiej. 

 

Wniosek został przyjęty 11 głosami za, 2 głosami przeciw i 2 głosami wstrzymującymi się. 

 

 

Punkt trzeci obrad: Zapytania do sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy z działalności 

między sesjami.  

 

Sprawozdanie zostało wysłane drogą mailową.  

 

Otwarta dyskusja. 

Brak pytań. 

 

Punkt czwarty obrad. 

 

Zapytania do sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji uchwał Rady Miejskiej 

(między XXIII a XXIV Sesją Rady Miejskiej). 

 

Otwarta dyskusja. 

 

Pani Radna Justyna Kozłowska: zadała pytanie dotyczące jak wygląda kwestia połączenia 



zakładów,  czy został wybrany już jakiś dyrektor itp.  

 

Pan Burmistrz Przemysław Górski: zwrócił uwagę na zadane przez Panią Radną pytanie, 

poinformował, że punkt zapytania do sprawozdania Burmistrza Miasta i Gminy z realizacji 

uchwał to nie jest to samo co zapytania i interpelacje. Udzielił informacji, że odpowie na zadane 

przez Panią Radną pytanie w punkcie szóstym.  

 

 

Punkt piąty obrad rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nabycia nieruchomości. 

 

Pan Burmistrz Przemysław Górski: przedstawił uzasadnienie wyżej wymienionego projektu 

uchwały. 

 

Proszę o wydanie opinii przez komisje stałe. 

 

Komisja Komunalna – opinia pozytywna. 

Komisja Rolnictwa – opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty – opinia pozytywna. 

Komisja Budżetu – opinia pozytywna. 

 

Otwarta dyskusja. 

 

Brak dyskusji. 

 

Głosowanie. 

Kto jest za/przeciw/ kto się wstrzymał ? 

 

14 głosów za 

1 głos przeciw 

0 głosów wstrzymujących 

 

Uchwała otrzymuje nr XXIV/139/20 i wchodzi w życie z dniem podjęcia.  

 

Kolejna uchwała to uchwała w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych. 

 

Pan Burmistrz Przemysław Górski: przedstawił uzasadnienie wyżej wymienionego projektu 

uchwały. 

 

Proszę o wydanie opinii przez komisje stałe. 

 

Komisja Komunalna – opinia pozytywna. 

Komisja Rolnictwa – opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty – opinia pozytywna. 

Komisja Budżetu – opinia pozytywna. 

 



Otwarta dyskusja. 

 

Brak dyskusji. 

 

Głosowanie. 

Kto jest za/przeciw/ kto się wstrzymał ? 

 

15 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących 

 

Uchwała otrzymuje nr XXIV/140/20 i wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko-Pomorskiego.  

 

 

Kolejny projekt uchwały to uchwała w sprawie zasad udzielania spółkom wodnym dotacji 

celowych z budżetu Gminy Jabłonowo Pomorskie, trybu postępowania w sprawie udzielenia 

dotacji oraz sposobu jej rozliczania. 

 

Pan Burmistrz Przemysław Górski: przedstawił uzasadnienie wyżej wymienionego projektu 

uchwały. 

 

Proszę o wydanie opinii przez komisje stałe. 

 

Komisja Komunalna – opinia pozytywna. 

Komisja Rolnictwa – opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty – opinia pozytywna. 

Komisja Budżetu – opinia pozytywna. 

 

Otwarta dyskusja. 

 

Brak dyskusji. 

 

Głosowanie. 

Kto jest za/przeciw/ kto się wstrzymał ? 

 

15 głosów za 

0 głosów przeciw 

0 głosów wstrzymujących 

 

Uchwała otrzymuje nr XXIV/141/20 i wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko-Pomorskiego.  

 

 

 

Kolejny projekt uchwały to uchwała w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie planu Komisji 

Rewizyjnej na rok 2020. 

 



 

Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Roman Maciąg przedstawił uzasadnienie wyżej 

wymienionego projektu uchwały. 

 

Nastąpiło zgłoszenie autopoprawki dotyczącej wykreślenia punktu trzeciego z planu pracy 

Komisji Rewizyjnej. 

 

Otwarta dyskusja do wprowadzonej autopoprawki. 

Brak dyskusji. 

 

Głosowanie. 

Kto jest za/przeciw/ kto się wstrzymał ? 

 

12 głosów za 

1 głos przeciw 

2 głosy wstrzymujące 

 

 

Proszę o wydanie opinii przez komisje stałe. 

 

Komisja Komunalna – opinia pozytywna. 

Komisja Rolnictwa – opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty – opinia pozytywna. 

Komisja Budżetu – opinia pozytywna. 

 

Otwarta dyskusja nad ww. projektem uchwały wraz z naniesioną autopoprawką. 

Brak dyskusji. 

 

Głosowanie. 

Kto jest za/przeciw/ kto się wstrzymał ? 

 

14 głosów za 

0 głosów przeciw 

1 głos wstrzymujący 

 

 

Uchwała otrzymuje nr XXIV/142/20 i wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

 

  

Kolejny projekt uchwały to zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia tej opłaty oraz określenia stawki opłaty 

oraz określenia stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności.  

 

 

Pan Burmistrz Przemysław Górski: poprosił o przedstawienie wyżej wymienionego projektu 

uchwały przez Pana Inspektora Łukasza Wilmowicza.  

 



Pan Inspektor Łukasz Wilmowicz: omówił wyżej wymieniony projekt uchwały.  

 

Proszę o wydanie opinii przez komisje stałe. 

 

Komisja Komunalna – opinia pozytywna. 

Komisja Rolnictwa – opinia pozytywna. 

Komisja Oświaty – opinia pozytywna. 

Komisja Budżetu – opinia pozytywna. 

 

Otwarta dyskusja. 

 

Pani Radna Justyna Kozłowska: Pani Radna poprosiła jeszcze raz o podanie miesięcznego  

łącznego kosztu funkcjonowania systemu oraz poinformowała o nieścisłości jakie dostrzegła 

podczas samodzielnego liczenia w domu. 

 

Pan Inspektor Łukasz Wilmowisz: poinformował o wprowadzonej korekcie na komisjach.  

 

Pani Radna Justyna Kozłowska: Pani Radna wyjaśniła swój sposób wyliczeń i zasugerowała, 

że dzięki temu stawka za jednego mieszkańca mogłaby być niższa. 

Zapytała również w jaki sposób zostanie zwrócona pobrana bezprawnie kwota za odbiór 

odpadów w miesiącu lutym. 

 

Pan Burmistrz Przemysław Górski:  poinformował, że została udzielona odpowiedź do RIO, 

że zastosowana stawka 19 zł zostanie skorygowana do 17 zł i powstanie odpis dwóch złotych. 

Na koniec roku zostanie wysłana każdemu mieszkańcowi wysokość salda jaka widnieje na 

indywidualnym rachunku. 

 

Pan Inspektor Łukasz Wilmowicz: ponownie odniósł się do wypowiedzi Pani Radnej Justyny 

Kozłowskiej i wyjaśnił kwotę 169391, że jest to  miesięczny koszt włączając w to 

nieruchomości niezamieszkałe. 

 

Pani Radna Justyna Kozłowska: podziękowała za informację i poinformowała, że zapewne 

na komisji źle się zrozumieliśmy. Pani Radna zapytała dlaczego poprzednia umowa została 

zawarta na tak krótki okres, gdyby była na dłuższy okres podpisana nie trzeba byłoby zapewne 

podwyższać w tak krótkim czasie stawek.  

 

Pan Burmistrz Przemysław Górski:  przyznał Pani radnej Justynie Kozłowskiej rację i 

poinformował, że teraz umowa jest zawierana na 26 miesięcy.  

 

Pani Radna Justyna Kozłowska: zapytała na jakim etapie i jak wygląda wysyłanie upomnień 

za  odpady. 

 

Pan Burmistrz Przemysław Górski: upomnienia są wysyłane, wszystko jest na dobrym 

poziomie. 

 



Głosowanie. 

Kto jest za/przeciw/ kto się wstrzymał ? 

 

13 głosów za 

2 głosy przeciw 

0 głosów wstrzymujących 

 

Uchwała otrzymuje nr XXIV/143/20 i wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia 

w Dzienniku Urzędowym Województwa Kujawsko-Pomorskiego z mocą obowiązującą od 1 

listopada 2020r. 

 

Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Jabłonowo Pomorskie na lata 2020-2033. 

 

Pani Skarbnik Barbara Suchocka: przedstawiła uzasadnienie wyżej wymienionego projektu 

uchwały. 

 

Proszę o wydanie opinii przez komisje stałe. 

 

Komisja Komunalna – opinia pozytywna. 

Komisja Rolnictwa – opinia pozytywna.. 

Komisja Oświaty – opinia pozytywna.. 

Komisja Budżetu – opinia pozytywna. 

 

Otwarta dyskusja. 

 

Brak dyskusji. 

 

Głosowanie. 

Kto jest za/przeciw/ kto się wstrzymał ? 

 

14 głosów za 

0 głosów przeciw 

1 głos wstrzymujący 

 

Uchwała otrzymuje nr XXIV/144/20 i wchodzi w życie z dniem podjęcia i zostaje podana do 

publicznej wiadomości. 

 

 

Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta i Gminy Jabłonowo Pomorskie na rok 2020. 

 

Pani Skarbnik Barbara Suchocka: przedstawiła uzasadnienie wyżej wymienionego projektu 

uchwały. 

 

Proszę o wydanie opinii przez komisje stałe. 

 

Komisja Komunalna – opinia pozytywna. 



Komisja Rolnictwa – opinia pozytywna.. 

Komisja Oświaty – opinia pozytywna.. 

Komisja Budżetu – opinia pozytywna. 

 

Otwarta dyskusja. 

 

Brak dyskusji. 

 

Głosowanie. 

Kto jest za/przeciw/ kto się wstrzymał ? 

 

14 głosów za 

0 głosów przeciw 

1 głos wstrzymujący 

 

Uchwała otrzymuje nr XXIV/145/20 i wchodzi w życie z dniem podjęcia i podlega publikacji 

w Dzienniku Urzędowym województwa Kujawsko-Pomorskiego. 

 

 

Interpelacje i zapytania. 

 

Interpelacje na ubiegłej sesji złożyli Radny Zbigniew Mikulicz, odpowiedź zostanie 

umieszczona na BIP. 

 

Otwarta dyskusja. 

 

Radna Justyna Kozłowska: zapytała jak ma się sprawa Górale-Wronka. 

 

Pan Burmistrz Przemysław Górski: poinformował, że Pani Radna otrzyma takie pismo. 

 

Radna Justyna Kozłowska: zapytała również w imieniu mieszkańców czy jest jakakolwiek 

szansa o pojawienie się na terenie naszego miasta stomatologa, który będzie przyjmował w 

ramach NFZ. 

 

Pan Burmistrz Przemysław Górski: poinformował, że rozmowy trwały i trwają na ten temat. 

Poinformował o wielu pomysłach jakie się pojawiły w tym zakresie. Pan Burmistrz poprosił 

również, że jeśli Pani Radna będzie miała jakieś propozycje to będzie bardzo wdzięczny za 

wszelkie podpowiedzi i pomoc w tym temacie.  

 

Wiceprzewodnicząca Aleksandra Juszkiewicz: zapytała jak wyglądają prace z wyspą 

gazową przy ulicy Sikorskiego. 

 

Pan Burmistrz Przemysław Górski: poinformował, ze temat został ponownie poruszony, 

czekają na ponowne ustalenie terminu spotkania.  

 

 

Wolne głosy i wnioski. 

 

 Radny Mirosław Gaczyński: poinformował, że materiały widoczne na tablecie są mało 



widoczne i nie jest proste korzystanie z nich podczas sesji, iż trzeba czuwać nad głosowaniem 

a nie serfować po materiałach. Poinformował również, że na komisji statutowej będzie głosował 

za powrotem materiałów w formie tradycyjnej czyli papierowej.  

 

Radna Justyna Kozłowska: zwróciła się z pytaniem do Pana Przewodniczącego. Pytanie 

dotyczyło udostępnienia nagrania z komisji. Podała podstawę prawną i poprosiła o wyjaśnienie 

kto miał wtedy rację. 

 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz: Wyjaśnił, że niczego nie zabronił Pani Radnej, 

natomiast wyjaśnił i poprosił, by Radni mieli na uwadze też pracę urzędu. Nagrania można 

odsłuchać najlepiej w urzędzie.  

 

Radna Wioletta Batko: Odczytała wniosek skierowany do Pana Burmistrza dotyczący 

przeprowadzenia kontroli wykonanej inwestycji polegającej na utwardzeniu terenu przy 

świetlicy wiejskiej celem weryfikacji prac, które zostały wykonane w wyżej wymienionej 

inwestycji. Zależy na informacji czy i jak została wykonana podsypka oraz kto nadzorował 

tamtejsze prace.  

 

 

Wiceprzewodnicząca Aleksandra Juszkiewicz: zacytowała art.24 ust.2 ustawy o 

samorządzie gminnym.  

 

Radna Justyna Kozłowska: zwróciła uwagę na przejęzyczenie Pani Radnej Aleksandry 

Juszkiewicz i poinformowała, że słowo „wstęp” a nie „wstępu” zmienia całkowicie 

interpretację wyżej wymienionej podstawy prawnej.  

 

Burmistrz Przemysław Górski: podziękował za zrozumienie nie wszystkich ale większości 

co do dofinansowania zadania powiatowego jakim była przebudowa drogi powiatowej ulicy 

Głównej, Kolejowej i Sikorskiego. Poinformował, iż w dniu dzisiejszym droga oficjalnie 

została oddana do użytku. Wyraził nadzieję, że z powiatem nie jest to ostatnia inwestycja. 

Poinformował także o tworzonej koncepcji ścieżek rowerowych na terenie powiatu 

brodnickiego. Pan Burmistrz podziękował również za udział we mszy świętej dożynkowej  

w Kościele Chrystusa Króla w Jabłonowie Pomorskim. Poinformował, że będzie składany 

wniosek na rozbudowę Szkoły Podstawowej na ul. Słonecznej  w ramach tzw. dodatkowego 

naboru covidowego. Został złożony wniosek na budowę kolejnego etapu Buk Pomorski- 

Świecie nad Osą.  

 

Radna Justyna Kozłowska: poprosiła o udzielenie informacji na pytanie, które zadała na 

początku sesji. Pytanie dotyczyło połączenia zakładów.  

 

Radny Mirosław Gaczyński – zasugerował, że najlepiej będzie jak wprowadzimy do statutu 

jasny i czytelny zapis dotyczący dostępu do informacji.  

 

 Przewodniczący Zbigniew Mikulicz- udzielił informacji Panu Radnemu Gaczyńskiemu, że 

na ten temat będzie można porozmawiać na spotkaniu, które odbędzie się po sesji.  

 

 

Radna Justyna Kozłowska: złożyła wniosek o dostępie do informacji publicznej dotyczący 

udostępnienia w BIP informacji po kontroli RIO. 

 



 

Radna Justyna Kozłowska:  wyraziła swoje zdanie na temat dotyczący tego, iż jeśli możemy 

chwalić się dobrymi rzeczami, tymi złymi również powinniśmy się dzielić. 

 

 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz: zapytał dlaczego Pani Radna Justyna Kozłowska 

zakłada, że to są złe rzeczy. 

 

 

Burmistrz Przemysław Górski: odpowiedział na pytanie Pani Radnej Justynie Kozłowskiej 

informując, że ma rację bo to są bardzo złe rzeczy. Jest bardzo dużo zaleceń pokontrolnych, ale 

dyscypliny o naruszenie finansów nie będzie. Burmistrz wymienił kilka tematów, które zostały 

zgłoszone kontroli RIO. Między innymi droga żwirki i wigury, kwestia odpadów. 

 

 

Radna Justyna Kozłowska:   Pani Radna zwróciła Panu Burmistrzowi uwagę, iż nie zabiegała 

nigdy o drogę Żwirki i Wigury, a raczej o drogę Górale-Wronka. 

 

Radny Mirosław Gaczyński: Zwrócił uwagę na to dlaczego wcześniej Pan Burmistrz nie mógł 

odpowiedzieć na to pytanie Pani Radnej. 

 

Burmistrz Przemysław Górski: sprostował swoją wypowiedź, przyznał rację, że mógł 

wcześniej odpowiedzieć, natomiast odpowiedział teraz za co przeprasza.  

 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz: również przeprosił. Podziękował wszystkim za 

wsparcie projektu przebudowy drogi, która w dniu dzisiejszym oficjalnie została oddana do 

użytku. 

 

Wiesław Grabowski: wspomniał, że należałoby pomyśleć w przyszłości o dużym parkingu na 

starym targowisku z racji tego, że dużo miejsc zostało zabranych nie z naszej winy. 

 

Burmistrz Przemysław Górski: przychylił się do zdania Pana Radnego Wiesława 

Grabowskiego.  

 

 

Przewodniczący Zbigniew Mikulicz: podziękował za przybycie i poinformował, że porządek 

obrad został wyczerpany. 

 

 

Zakończenie sesji. 

 

 

 
 

Protokołowała:                                                                                                   Zatwierdził: 

Paulina Kucińska                                                                                             Przewodniczący   

                                                                                                        Rady Miejskiej Jabłonowa Pomorskiego 

                                                                                                                        Zbigniew Mikulicz  

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 


